
Protokoll styrelsemöte 
 

Styrelsemöte Slättens samfällighetsförening den 15 november  2023 kl.18.00-19.00 

via Teams 

 

Närvarande : 

Alexander Edvardsson  ordförande 

Monica Andersson  sekreterare 

Linda Gyså 

Åsa Nordmark 

 

§28 Mötets öppnande och godkännande av dagordning 

Alexander hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat  

 

Styrelsen beslutade  

att  ärendet på dagordning om traktor och snöskottning utgår 

att  lägga till en punkt  på dagordning om  stenkrossning  

 

§29 Föregående protokoll  

 

Styrelsen beslutade  

att  bordlägga frågan om föregående protokoll 

 

§30 Ekonomi  

Alexander Edvardsson gick igenom 2023 års räkenskaper. 275724,01 kr finns på 

banken idag. 

 

Styrelsen beslutade 

att  tacka för rapporten 

  

§31 Information om status på iordningställande av väg sista delen 

Alexander informerade om vägarbetet mellan Gullö 1:31 och Gullö 1:37 

Slättens samfällighetsförening har en faktura från Proprenad AB på 145 875 kr 

 

Styrelsen beslutade  

 

att  tacka för rapporten lägga till handlingar 

 

 

 

§32 Dikning, hur går vi vidare 

 

Styrelsen beslutade  

att ge Alexander i uppgift ta in offert på dikning 

 

 

 

§33 Stenkrossning 

Styrelsen diskuterade frågan.  

 



Styrelsen beslutade  

att Slättens samfällighetsförening  gör inget anspråk den krossade sten 

 

 

§34 Övrigt 

Styrelsen diskuterar att snöpinnar behöver sättas ut 

Frågan om vem skall sköta hemsidan diskuteras 

 

Styrelsen beslutade  

att Alexander får i uppdrag att tillfråga Paula Berntsson om hon vill sköta 

hemsidan 

 

 

§35 Nästa möte 

 

Styrelsen beslutade  

att nästa styrelsemöte 24 januari 2024 på teams 

 

 

§36 Mötets avslutande  

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.  

 

_________________________  _________________________  

Vid protokollet  

 

 

Monica Andersson 

Ordförande                                      

 

 

Alexander Edvardsson                   

  

 


